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PROTOKOŁ Nr 108 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

w dniu 16 grudnia 2005 r. 
 
 
W posiedzeniu wzięli udział: 
 
a/ czterech członków komisji /nieobecny S. Maśliński / 
b/ Dyrektorzy Szkół w/g listy obecności 
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Wydatkowanie środków budżetowych na dowóz uczniów do szkół na terenie gminy, 
4. Sprawy bieżące. 

 
Ad 1-2 
 
 Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja  zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 3 
 
 Koszty dowozu ogółem naszych dzieci na terenie naszej gminy to kwota: 409.584 zł. 
Są to koszty związane z opłatami biletów miesięcznych oraz transportem własnym  
/utrzymanie 3 pojazdów – paliwo, części, płaca kierowców, remonty, ubezpieczenie, 
przeglądy i rejestracja/. 
 
Największe koszty dowozu ponosi Zespół Szkół w Dębnicy Kaszubskiej – 212.996 zł, 
najmniejsze Szkoła Podstawowa w Gogolewie – 23.015 zł., później Szkoła Podstawowa w 
Motarzynie 24.595 zł. Szkoła Podstawowa w Dębnicy Kaszubskiej wydaje na dowóz uczniów 
148.977 zł.  
Komisja razem z Dyrektorami Szkół analizowała dojazd uczniów z miejscowości do szkół, 
których odległości są mniejsze niż zapisano w ustawie (powyżej 3 km kl. ) – IV i powyżej  
4 km  kl. V-VI). W Szkole Podstawowej w Motarzynie jest 9 uczniów z miejscowości 
Ochodza i Kotowo gdzie odległości są mniejsze niż 3 km. Gmina z początkiem tego roku 
opłaca dojazd tych uczniów w 100%. W Szkole Podstawowej w Gogolewie jest 8-ro uczniów 
z Gogolewka i Dobrej, gdzie również droga dziecka do szkoły nie przekracza 3 km . Koszty 
dojazdu dzieci do szkoły ponoszą rodzice. Komisja uważa, że system ponoszenia kosztów 
dojazdu uczniów na terenie Gminy winien być sprawiedliwy. Dlatego też Komisja wnioskuje 
aby i te dzieci z Gogolewka i Dobrej miały opłacane dojazdy z budżetu Gminy. Wg wyliczeń 
Dyrektor Szkoły w Gogolewie koszt dojazdu tych dzieci wyniósł by 224 zł miesięcznie, czyli 
2.240 zł rocznie.  
 
Ad 4 
 

 



 2

 Następnie Komisja dyskutowała nad projektem zmian w wynagrodzeniach 
pracowników jednostek budżetowych. 
Głównie dyskutowano nad zmianami w wynagrodzeniach pracowników obsługi 
zatrudnionych w oświacie, w związku z obecnością Pani Jadwigi Dołżyckiej – księgowej 
BOS. 
W budżecie Gminy na 2006r. zaplanowano 2,5% ustawowej podwyżki dla pracowników 
obsługi w oświacie.  
Zgodnie z pismem ZGK, które proponuje 650 zł najniższego wynagrodzenia i 6 zł za punkt 
bez zmian grup zachowując najniższe stawki, należało by dodatkowo znaleźć w budżecie 
173.000 zł. Przy zmianach w grupach jeszcze dodatkowo ok. 4.600 zł + planowana 
waloryzacja. Komisja uważa, że jest to znaczne obciążenie budżetu Gminy. Gdyby jednak 
przyjąć propozycję 550 zł, a nie 650zł i 5,5 zł za punkt, a nie 6 jak proponuje ZGK, to skutek 
ogółem podwyżki wyniósł by 48.000 zł razem z waloryzacją i trzeba znaleźć w budżecie ok. 
27.000 zł. rocznie (w oświacie).  
WNIOSEK: 
Komisja wnioskuje o przyjęcie takiej propozycji dla wszystkich jednostek budżetowych. 
     
Komisja mając na względzie niskie dochody własne w budżecie proponuje aby podwyżki 
otrzymali pracownicy najniżej zarabiający (pracownicy terenowi OSP-u, sprzątaczki w 
szkołach i placówkach kulturalnych). 
 
Protokołowała: Krzysztof Olech  
                                                                                                                Przewodnicząca 
                                                                                                           Komisji Kultury, Oświaty 
                                                                                                               Sportu i Turystyki 
 
                                                                                                                  Jadwiga Karaś 
 
Załączniki: 
 

1. Pismo BOS-u w sprawie kosztów dowozu uczniów do szkół 
2. Pismo w sprawie dowozu z Sz.P. Gogolewo 
3. Pismo w sprawie dowozu z Zespołu Szkół w Dębnicy Kaszubskiej 

 


